
Geachte Statenleden,

In aanvulling op onze noodkreet Agendapunt 8a, hebben wij bewoners nog enkele vragen en 
opmerkingen.

Wat heeft het provinciebestuur de laatste jaren geleerd omtrent leefbaarheid en gezondheid t.a.v 
vergunning verlening omtrent economische activiteiten zoals intensief wegverkeer in 
woongebieden.

Klopt het dat juist in de nieuwe omgevingswet waar u gemeenten stimuleert om hierop 
vooroplopend mee te werken juist de leefbaarheid en daarmee ook de inspraak van veel groter 
belang moet zijn en in dit geval niet alleen de verkeersveiligheid?

Acht u het afwentelen van de toenemende verkeersdruk proportioneel nog langer verantwoord, 
terwijl u begrijpt en ter plaatse kan zien, horen en voelen dat deze gebiedsontsluitingsweg met deze 
toegestane snelheden, die regelmatig ook als ieder in diepe rust is  nog worden overschreden, 
wonen in deze droogmakerij tot een hel maakt? 

De geluidsmetingen die worden gebaseerd op aantal voertuigen en berekeningen en niet op aantal 
decibellen komen in niet overeenstemming met de werkelijkheid. 

Hoe kunt u met droge ogen zeggen dat het provinciebestuur  voldoet aan de wet en alleen uit angst 
voor precedent werking inwoners in Noord-Holland in zo'n hel laat wonen?

Waarom wordt er dan op dezelfde N243 bij het Zuidje nabij Schermerhorn wel stil asfalt gelegd. 
Daar staat 1 huis bij de weg (trouwens veel verder van de weg af dan de huizen op de Middenweg) 
en de rest van de huizen staan op geruime afstand. Even verder op dezelfde N243 bij Stompetoren 
wel 50 km. Zelfde weg, gelijke verkeerstroom.

Zou juist hier, als stil asfalt niet kan, de snelheid moeten worden teruggebracht zodat overal in deze 
polders met erfontsluitingswegen 60 km/h (Duurzaam Veilig) wordt ingevoerd en gehandhaafd?  

Ziet u de redelijkheid om hier trajectcontrole in te voeren om daarmee het transport naar de N 244 
en de zojuist aangelegde verbinding Alkmaar Zwolle te laten stromen in Oost/West verbindingen?

Wij hopen dat u als Statenleden net zo nieuwsgierig bent als wij naar de antwoorden op deze 
vragen.

Namens de bewoner, dank voor u aandacht.


